



Protokoll fört vid styrelsemöte 2025-06-09

Närvarande: Martin Waubert, Lars-Åke Lundh, Fredrik Helgesson, Lena Clementson, Pär Karlsson, Lennart Johansson-Ax och Bertil Källman.

Anm. förhinder: Lotten Linde och Herman Kilsäter

- 1) Martin förklarade styrelsemötet öppnat.
- 2) Dagordningen godkändes med anmälda tillägg.
- 3) Till justeringsman valdes Bertil Källman.
- 4) *Ekonomi*
Fredrik meddelar att ekonomin ser bra ut. Finns ca 235 000kr på kontot.
31 000kr från Sparbanken i Karlshamns Näringslivsstiftelse har inkommit för daglägret.
60 000kr från kommunen för investeringsbidraget har kommit in. Hälleviks båtklubb har betalat in 7 000kr för 606:an "David Räng" samt en medföljande trailer. Ytterligare 1 000kr kommer att betalas för lån av 606:or till deras seglarskola i maj.

5) *Sektionerna.*

Kappsegling:

Pär och Lena rapporterar att kappseglingarna har startat. Än så länge har det varje segling varit fler båtar med än förra året vilket är mycket glädjande. En ny båt där också skepparen löst familjemedlemsskap i klubben. Vi har också besök av Ronnebyexpressen "Gråsuggan" som är med på våra kvällskappseglingar. Även after-sailen har varit välbesökt där i princip bara en båt inte varit närvarande. Sektionen har fortfarande en ambition att genomföra seglingen Tärnö Runt den 10 augusti som beslutades på årsmötet.

Lena rapporterar att frågan har kommit om klubben en onsdag vid kappseglingsstarten kan vara på plats på Villa Utsikten för att berätta om Sparbanken i Karlshamn Cup samt hur starten går till, vilka banor mm. Martin W föreslår att Lena i såna fall håller i denna information.

Styrelsen beslutar att:

ge Lena i uppdrag att bistå vid önskemål från Villa Utsikten.

Utbildning:

Lars-Åke rapporterar att det i dagsläget är 16 deltagare på vuxenseglarskolan 27-29/6. Det gör att två platser är vakanta. En blänkare om detta är utskickat till medlemmar och utlagt på hemsidan. Det saknas två instruktörer samt en "stor" båt. Lars-Åke kan låna ut sin IF om någon kan segla den. Han har pratat med Nils och Louise Jirsell och de kan vara med på seglarskolan. Han har också försökt få tag på Carina från Hälleviks Båtklubb men ännu inte fått tag på henne.

Alla 606:or behöver sjösättas i tid till seglarskolehelgen.

Böcker är beställda och på väg. RF-SISU står för halva kostnaden och kommer fakturera KSS i efterhand för hälften.

Lars-Åke har pratat med Louisa Jirsell om att starta en "tjejgrupp" efter seglarskolan. Detta för att hålla intresset i gång. Han föreslår att styrelsen avsätter en budget för denna grupp.



Lars-Åke rapporterar att affischer till daglägret är upptryckta och distribuerade till skolor mm i kommunen. 4st deltagare anmälda hittills.

Styrelsen beslutar att:

avsätta 2500kr för att få igång och driva "tjejgruppen".

RC-båtar.

Bertil meddelar att båtarna är i skick för att användas. Ungdomarna använde några stycket för någon vecka sedan. Det finns en liggare där man ska skriva upp vilken båt man använt och när. Bertil och Lars-Åke har träffat Nils Jirsell och han är villig att hjälpa till med RC-verksamheten. Bertil har inte hunnit kolla efter pris på hårdvindsställ ännu. Martin förslår att man skall göra ett nytt försök att dra igång verksamheten.

Styrelsen beslutar att:

bjuda in till en RC-kväll den 19 juni kl. 16.00 i Svanevik.

Pär lägger ut en blänkare om detta på hemsidan och Lennart läger ut på Facebook.

Ungdomar:

Pär rapporterar att ungdomsseglingen är i full i gång. Det seglas både optimist, Zoom-8:or och 606:or. Herman och Bosse har i helgen varit på utbildning i Karlskrona, "Tränare grön" för vuxna ledare (>20år). Enligt utsaga en mycket bra utbildning.

Fastighet/ båtar:

Lars-Åke rapporterar per mail:

Motorbåt Idhen:

Johan Malmgren har lagt ner ett gediget arbete på båten och är nu klar.

606:

Johan M har även fixat till det trasiga hjulet på ena trailern till 606:orna.

Nya ribben:

Lars-Åke har skaffat stroppar för att kunna lyfta den nya ribben i mastkranen vid behov. Ligger i boxen i båten.

"Brandkårsbåten":

Johan har donerat en liten motor till båten

Staffan Ek är spekulant på en av de reservbommar vi har till 606:orna.

Styrelsen beslutar att:

Martin kontakter Staffan så han kan peka ut vilken han är intresserad av så tar vi det vidare därifrån.

Styrelsen beslutar att:

Lennart skriver ut information till Idhen och nya ribben om oljeblandade bensindunkar.



Lars-Åke ställer frågan om vem som har bensinkortet och tillser att dunkar fylls på?

Pär informerar att Jan-Erik har kortet och han fyller på dunkar när han får info om att han skall fylla på.

Kapell 606?

Lars-Åke ställer frågan hur det går med kapellen till våra 606:or.

Martin Rapporterar att han idag pratat med Herman och han skall kontakta Hans Hamel om detta imorgon.

Trivsel:

Lena meddelar att det just nu är ungdomsseglingarna på tisdagarna och Sparbanken i Karlshamn Cup som är trivselskapande.

6) *Bl. Seglarförbund*

Lennart, Fredrik och Lars-Åkerapporterade om det extra mötet om Blekinge Seglarförbunds strategi och fokus framöver.

KSS skrivelse avlogs men det beslutades att styrelsen skall ta fram en visionsplan och budget under våren.

Det finns en "påse" pengar där * ungdomar * utbildning och *utrustning är prioriterade. Det kommer beslutas en precisering VAD man kan söka pengar på under dessa tre prioriterade områden. Man räknar och budgeterar med att gå minus några år med dessa satsningar.

På nästa års årsmöte kommer man ha en uppföljning på alla tre områdena.

7) *Övrigt*

Dagläger:

Lars-Åke rapporterar att afficher till daglägret är upptryckta och distribuerade.

Bredband:

Pär rapporterar att bredbandet nu är inkopplat och vi delar detta med scouterna enligt ök. Vi står för abonnemngskostnaden för bredbandet och de står för kostnaden av soptömningen så vi "skickar inga pengar mellan varandra" för detta.

Avtackning av Lotten, Tack till Martin Nilsson för förvaring av båtar:

Lars-Åke föreslår att vi skall tacka Martin Nilsson på något sätt för vinterförvaringen av båtarna.

Martin W undrar hur vi skall avtacka Lotten för hennes insatser i styrelsen och klubben.

Styrelsen beslutar att:

Vi avtackar/ tackar på 2025 års årsmöte i november.

Verktyg och verktygstavla i "bojboden"

Lena föreslår att vi nu när vi får ordning i bojboden skulle införskaffa en verktygstavla och verktyg som vi känner vi har behov av. I dagsläget saknas otroligt mycket när man behöver göra något arbete med någon båt eller klubbstugan eller annat.

Martin föreslår att han och Lena införskaffar tavla och verktyg till bojboden.

Fredrik meddelar att han troligtvis har en hel del verktyg över som han skulle kunna skänka klubben.



Styrelsen beslutar att:

Martin och Lena inhandlar verktyg och tavla.
Detta efter samtal med Fredrik så man synkar vad man behöver inhandla.

Fjärrkontroll till luft/luft:

Styrelsen beslutar att:

Pär kollar upp vad en ny fjärrkontroll skulle kosta.

Mötesplan:

Martin föreslår att styrelsen i samband med första höstmötet, den 8/9, även äter en bit mat.
Eventuellt hemma hos Martin

Styrelsen beslutar att:

Martin styr upp något till nästa möte

Julia Wihlbergstugan:

Hyreskontraktet på stugan upphör senast 30/6 2026. Lars-Åke har pratat med Peter Lindskog och informerat honom om läget.

Lars-Åke föreslår att vi under årsmötet 2025 har med en punkt om försäljning av stugan.
Vi borde eventuellt även ha med Jocke Z till nästa möte om vi skall prata om en försäljning

Styrelsen beslutar att:

bjuda in Jocke Z till nästa styrelsemöte den 8/9.

8) *Avslutning*

Martin avslutar kvällens möte, önskar alla en trevlig sommar och tackar för visat intresse

Ordförande Martin Waubert

Sekreterare Pär Karlsson

Justeras Bertil Källman